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Cukrárna “na kruháku”, Velká Dobrá
Cukrárna v Amálské ulici, Kladno

Slunce, seno,
zmrzlina...

Přejeme vám
ňam ňam
prázdniny!

Informace na tel.: 312 691 320 
nebo e-mailu: ou.velkadobra@volny.cz

> pro projekt zaměříme pozemek - spolupracujeme 
 s Vaším projektantem
> před započetím stavby provedeme její vytyčení
> pro poskytnutí úvěru vyhotovíme geometrický 
 plán, zajistíme zápis do katastru
> vyhotovíme geometrický plán ke kolaudaci stavby

H.C.M. s.r.o. Rooseveltova 1598, 272 01 Kladno, tel.: 312 246 357, e-mail: info@geodeziehcm.cz, www.geodeziehcm.cz

KOMPLETNÍ SERVIS GEODETA PŘI STAVBĚ 
NEJEN RODINNÉHO DOMU

NEBOJTE SE ÚŘADŮ - NEZTRÁCEJTE ČAS!

Obec Velká Dobrá 
prodává stavební 

pozemky v lokalitě 
Na Klínách.
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Vážení čtenáři,

dovolte mi, abych vás přivítal na strán-
kách nového obecního magazínu, první-
ho v letošním roce, a seznámil vás nejen 
s jeho obsahem, ale především s děním 
v naší obci.

Uběhlo půl roku od komunálních vo-
leb. Bylo zvoleno nové zastupitelstvo, 
složené opět ze dvou volebních stran, 
které se dohodly na společné práci pro 
naši obec. (Rozhovor s novými zastupiteli 
si můžete přečíst na straně 6.) Od té doby 
se uskutečnila čtyři veřejná zasedání na-
šeho zastupitelstva. K hlavním tématům 
patřilo schvalování rozpočtu obce na rok 
2015, splacení části úvěru České spoři-
telně, a. s., schvalování výše poplatků 
na rok 2015, především známek na svoz 
odpadů a výše stočného. 

Dále zastupitelstvo schválilo přijetí 
dotace na zametací čisticí vůz, kte-
rý byl pořízen z Operačního programu 
Státního fondu životního prostředí, 
schválili jsme vítěze výběrového říze-
ní na zateplení budov obecního úřa-
du a mateřské školy, výroční zprávy ZŠ 
a MŠ, zařazení svého správního území 
do působnosti místní akční skupiny 
MAS rozvoj Kladenska a Prahy – zá-
pad na období let 2014–2020, obecně 
závaznou vyhlášku obce na stanovení 
systému shromažďování, sběru, pře-
pravy, třídění, využívání a odstraňo-
vání komunálních odpadů a přede-
vším nový územní plán obce. Všechny 
podrobnosti, včetně finančních částek 
týkajících se jednotlivých rozhodnutí 
zastupitelstva, najdete v tomto čísle 

magazínu na další straně. Samozřej- 
mě je můžete najít také na webových  
stránkách naší obce www.velkadobra.cz,  
kde jsou pravidelně zveřejňovány zápi-
sy z jednání i platná usnesení.

Během uplynulého půl roku byly vy-
pracovány projekty na rekonstrukce 
několika dalších ulic a projekt na re-
konstrukci povrchu komunikace na ná-
městí Komenského, byly zaasfaltovány 
povrchy komunikací v několika ulicích 
v části u letiště, kde v minulých letech 
probíhala oprava kanalizace. V současné 
době byly zahájeny práce na zateplení 
obecního úřadu. Následně budou pro-
váděny práce na zateplení objektu ma-
teřské školy. Na zateplení obou objektů 
byla také získána dotace z Operačního 
programu Státního fondu životního pro-
středí a podrobněji se o tom všem rov-
něž dočtete dále v magazínu, stejně jako 
o uvažovaných plánech a aktivitách pro 
další léta funkčního období našeho za-
stupitelstva.

Na závěr mi dovolte, abych vás všech-
ny požádal o spolupráci. Jedná se o čis-
totu v obci, o sekání vašich pozemků 
a o úklid na nich, ale také třeba o úklid 
psích exkrementů na ulicích a veřejných 
prostranstvích. Doufám, že se nám čisto-
ta v obci společnými silami podaří ještě 
zvýšit.

Přeji vám krásné léto plné pohody 
a radosti!

Ing. Zdeněk Nosek
starosta obce Velká Dobrá

Ú
VO

D
EM

Gratulace sportovním 
mistrům

Na poli sportovním mi dovolte, 
abych jménem svým i nás všech 
poblahopřál k zisku titulu mistra 
Evropy v taekwondu (bojové umění 
sebeobrany) v žákovské kategorii Ji-
římu Novákovi, k zisku titulu mistra 
republiky v hokeji panu Miloslavu 
Hořavovi (asistent trenéra Litvíno-
va) a také Danielu Noskovi, který 
se svým týmem Alpiq Kladno vyhrál 
titul mistra republiky v hokejbalu. 

Kniha o Velké Dobré

Ve spolupráci s panem Miroslavem 
Oliveriusem, který již napsal mnoho 
knih o okolních obcích, připravuje-
me vydání knihy o naší obci. Vyjít by 
měla před Vánoci a obsahovat bude 
informace o historii obce (obdo-
bí doby bronzové, středověk atd.), 
o kulturním a spolkovém životě 
v obci (divadelní spolek Úsvit, ha-
siči, Sokol atd.), různé zajímavosti 
o obci a také by tam měla být za-
chycena blízká minulost a součas-
nost. Více se dočtete na str. 7. 
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O ČEM SE MLUVÍ
NOVÉ ZASTUPITELSTVO 
A JEHO PRÁCE
Jak jste již byli informováni před Vánocemi 
z „Info letáku“, na podzim byli do sedmičlen-
ného zastupitelstva naší obce zvoleni čtyři noví 
zastupitelé, z toho tři úplní nováčci a pan Zdeněk 
Zahrádka, který se do zastupitelstva obce vrátil 
po 4 letech a zastává funkci místostarosty. Zastu-
pitelstvo obce ustanovilo výbory a komise a kaž-
dý zastupitel tak má svoji oblast, kterou spravu-
je. Předsedkyní Finančního výboru byla zvolena  
Ing. Vendula Kliková, předsedou Kontrolního 
výboru Mgr. Michal Prokop, předsedou Výboru 
pro rozvoj, územní plánování, veřejný pořádek 
a životní prostředí Ing. Pavel Hajný, předse-
dou Komise pro školství, kulturu a komunikaci  
MUDr. Petr Pauk a předsedou Komise pro správu 
majetku a sport pan Zdeněk Kropáč.

Mezi základní rozhodnutí zastupitelstva obce 
patří schválení rozpočtu na rok 2015, snížení 
výše stočného o 200 Kč na 1 300Kč/osoba/rok  
vč. DPH, schválení přijetí dotace na zametací vůz, 
vítěze výběrového řízení na zateplení obecního 
úřadu a mateřské školy, nového územního plánu 
obce a splacení části úvěru České spořitelně, a. s. 

Co se týče jednotlivých rozhodnutí: 
• Rozpočet byl schválen v navržené podobě, 
kdy v podstatě není po volbách časový prostor 
na jeho případné změny, a jeho schválením se 
předešlo případnému rozpočtovému provizoriu. 
• Snížení stočného bylo možné provést z důvo-
du vynaložení nižších nákladů na opravy kana-
lizace, neboť práce již byly především v lokalitě 
„U letiště“ ukončeny, a vytvořením „dostatečné“ 
finanční rezervy na opravy ČOV.  
• Splacení části úvěru České spořitelně, a. s., 
ve výši 5 mil. Kč si obec mohla dovolit z důvodu 
dobrého hospodaření a dostatečného zůstatku 
na jejích účtech. Touto splátkou se snížila výše 
úvěru na současných cca 17,75 mil. Kč. Obec by 
tak měla ušetřit na splátkách 1,7 mil Kč. 
• Územní plán obce byl schválen po jeho téměř 
tříletém projednávání. Byl zveřejněn na webo-
vých stránkách obce a předán na Magistrát města 
Kladna a Krajský úřad Středočeského kraje.
• V současné době probíhají práce na zatep-
lení objektu obecního úřadu a během prázdnin 
budou prováděny práce na zateplení objektu 
mateřské školky. Na obě akce byly získány do-
tace z operačního programu životního prostředí. 
V této souvislosti vás žádáme o shovívavost, ne-
boť například na obecním úřadě budou vymě-
něny vchodové dveře a dveře na chodbě a za-
tepleno vstupní schodiště, mateřská školka je od  

1. 7. 2015 uzavřena. Její provoz by měl být zahá-
jen v řádném zářijovém termínu.
• V loňském roce byla možnost získat dotaci 
na zametací vůz. Tuto možnost jsme využili, byla 
vypracována studie prašnosti a na jejím zákla-
dě jsme dotaci obdrželi. Jedná se o víceúčelový 
stroj, který lze využít na čištění kanalizace nebo 
po zakoupení korby jako nákladní vůz nebo 
v zimě jako sypač. 

PRODEJ POZEMKŮ NA KLÍNÁCH
Během uplynulého pololetí byly prodány v loka-
litě Na Klínách čtyři pozemky, jeden pozemek je 
zamluven. K prodeji tak zbývá pouze pět pozem-
ků. O dalším použití získaných finančních pro-
středků bude muset zastupitelstvo obce rozhod-
nout. Jednou z možností je ve výstavbě pozemků 
v této lokalitě dále pokračovat (obec vlastní další 
navazující pozemky). Zde bude záležet i na fi-
nančním propočtu výnosů a nákladů projektu.

OPRAVY KOMUNIKACÍ 
A KANALIZACE
V lokalitě „U letiště“ byl zaasfaltován povrch ko-
munikací, které byly poškozeny vlivem rozsáhlých 
oprav kanalizace a budováním nových přípojek. 
Ve spolupráci s Odborem výstavby Magistrátu 
města Kladna pokračujeme v rekolaudaci kana-
lizace v této lokalitě. V této souvislosti je třeba 
zmínit, že opravy kanalizace budou pokračovat 
v menším měřítku v ulicích nalevo od ulice Na 
Poustkách (vzato od rybníka) po ulici Lipovou. 
Opravy jsou nutné z důvodu zamezení přítoku 
balastních vod do jednotné kanalizace, která 
v této lokalitě je.

Od 20. 7. do 2. 8. 2015 bude uzavřena silnice  
v ulici Kladenská, a to z důvodu provedení celkové 
opravy vozovky. V tomto termínu nebude možno 
ulicí projíždět ani zde parkovat. Objízdná trasa pro 
autobusy povede ulicemi Akátová a Lipová, proto 
ani zde nebude možno parkovat auta před domy. 
Objízdná trasa pro všechny řidiče ve směru Kladno 
povede silnicí I/6H - II/118 kolem Kožovy hory.

ČISTÍRNA ODPADNÍCH VOD
ČOV nás v poslední době trochu zlobí a od za-
čátku května je nahlášena v havarijním stavu. 
Důvodem je občasný únik kalu do Rozdělovského 
potoka a následně do záchytných nádrží u Do-
keského rybníka. Odebrané vzorky z ČOV (odebí-
rala je ČIŽP, společnost Bioanalytika nebo obec) 
jsou po chemické stránce v pořádku. Nicméně 
byla zjištěna velmi podstatná věc k nedostatku 
hydrauliky v ČOV, která ovlivňuje vzdouvání akti-

vovaného kalu v DN, a to ve smyslu nutné úpravy 
množství čerpaného vratného kalu (denitrifikace 
není předmětem vodoprávního povolení k vy-
pouštění odpadních vod). Tento problém nyní 
řeší dodavatel technologie, firma ENVI-PUR.

KONTROLA MAJETKU OBCE
V oblasti majetku obce byla provedena kontro-
la všech objektů a zjištěny některé závady. Ty 
se budeme snažit co nejdříve řešit. Například 
se bude jednat o opravy ve sportovní hale, ma-
teřské škole (otázka nových toalet v 1. patře) 
či základní škole (sklep), výměna oken na sále  
a v 1. patře kulturního domu a další.

OPRAVA RYBNÍKA
Projekt opravy rybníka pokračuje. Byl předán pří-
slušnému vodoprávnímu orgánu, který si vyžádal 
jeho doplnění. To bylo odevzdáno a nyní očeká-
váme vyjádření.

HOSPODAŘENÍ OBCE
Hospodaření obce bylo překontrolováno auditor-
kou s výrokem „bez závad“. K 31. 12. 2014 bylo 
na účtech obce k dispozici 19,7 mil. Kč a v účet-
nictví evidovány závazky ve výši 23,7 mil. Kč. Výše 
aktiv dosáhla 290,6 mil. Kč. Výsledek hospodaře-
ní běžného účetního období činil +2,751 mil. Kč.  
K datu 22. 5. 2015 měla obec na svých účtech 
zůstatek 23,2 mil. Kč.

SHROMAŽĎOVÁNÍ 
A TŘÍDĚNÍ ODPADŮ
Zastupitelstvo obce schválilo obecně závaznou 
vyhlášku obce na stanovení systému shromaž-
ďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a od-
straňování komunálních odpadů vznikajících na 
území obce, která popisuje, kde, co a jak třídit. 
V této souvislosti byl rozšířen provoz sběrného 
místa za obecním úřadem, a to v letním obdo-
bí v pondělí od 15:00 do 17:00 hodin. Nově od  
1. 6. 2015 lze do sběrného dvora odevzdávat 
i motorové a stolní oleje, a to v uzavřených umě-
lohmotných/plastových nádobách, například od 
mléka. Netýká se to právnických osob, které mají 
uzavřeny své smlouvy s odběrateli těchto olejů. 

Vzhledem k tomu, že jsme byli upozorněni na 
to, že naše sběrné místo neoprávněně využívají 
i občané okolních obcí, jsou od 1. 7. 2015 zave-
dena „Oprávnění ke vstupu do sběrného místa“, 
kde je uveden rok a číslo popisné. Na vyzvání 
bude občan povinen toto oprávnění předložit ke 
kontrole. V opačném případě mu nebude umož-
něn vstup do sběrného místa. x
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AKTUÁLNÍ DĚNÍ V OBCI HODNOTÍ 
STAROSTA ING. ZDENĚK NOSEK.

Oslavy 70. výročí 
konce druhé 
světové války
Dne 8. května 2015 proběhly 
na náměstí Komenského oslavy 
70. výročí ukončení 2. světové 
války. Byly položeny květiny 
k oběma pomníkům na náměstí 
a také ke hrobu obětí této války 
na hřbitově. Pan Zdeněk Zahrád-
ka vystavil v zadní části náměstí 
vojenskou techniku, která byla 
během války používána. Zlatým 
hřebem těchto oslav bylo vyjetí 
legendárního ruského tanku 
T-34 (viz titulní fotogra�e ma-
gazínu). U všech vystavených 
vozidel a tanku jsme mohli ob-
divovat jejich funkčnost, různé 
detaily a vychytávky. Vozidla 
utvořila malou kolonu, která 
projela i obcí Družec. 

Od pana Řenče, jehož otec 
vlastnil v obci cukrárnu a byl 
amatérským fotografem, jsme 
obdrželi sérii několika fotogra-
�í, které zachycují obec a naše 
občany v květnu 1945. Tyto fo-
togra�e jsme vystavili a nechali 
návštěvníky oslav, aby nám 
identi�kovali některé z postav 
na nich zachycených. Na jedné 
z fotogra�í je zátaras přes Kar-
lovarskou ulici, a to v místech 
dnešních autobusových zastá-
vek u kruhového objezdu.
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ZASTUPITELSTVO VELKÉ DOBRÉ 
MÁ TŘI NOVÉ ČLENY

1
Pracuji jako lékař-urolog v Oblastní ne-
mocnici Kladno a v soukromé urologické 

ambulanci v Kladně. S komunální politikou 
mám zkušenost pouze zprostředkovaně, otec 
byl dlouhodobě zastupitel v sousední obci 
Doksy, kde jsem vyrůstal. Zvolení do zastupitel-
stva bylo pro mě celkem překvapením, přičítám 
ho zejména titulu před jménem. Roli zastupite-
le se snažím i přes nedostatek zkušeností plnit 
co nejlépe.   

2
Do Velké Dobré jsem se přiženil, bydlím 
zde od roku 2004. Obec je svojí polohou 

i vybaveností ideální pro rodiny s dětmi, ty moje 
využily mateřskou školku a částečně i základní 
školu, chodí zde k dětskému lékaři, dochází na 
tenisové tréninky. Do práce v Kladně se dostanu 
i bez použití auta, což mi závidí všichni kamará-
di, kteří pracují v Praze. Celá rodina máme rádi 
procházky se psy do přírody v okolí obce.    

3
Nelíbí se mi zejména nadměrná automo-
bilová doprava, protože bydlím na Karlo-

varské ulici. Špatný je také stav komunikací 
a chodníků, ve srovnání se sousedními obcemi 
máme co dohánět. Určitě mi vadí nepořádek 
před některými, často i novými domy. K tomu, 
aby naše obec vypadala pěkně, musíme přispět 
všichni. V zastupitelstvu mám funkci předsedy 
Kulturní komise, takže moje hlavní priorita je 
organizace kulturních akcí. Samozřejmě se 
účastním rozhodování o všech zásadních téma-
tech v obci. 

4
Největší počin bylo částečné splacení dlu-
hu obce a z toho plynoucí finanční úspora. 

Nejvíce mě překvapila časová náročnost výkonu 
funkce zastupitele, zejména při organizaci kul-
turních akcí. Občas s tím mám při svém povolá-
ní problémy. x

Novým zastupitelům naší obce jsme položili 4 stejné otázky:
1 Jaké je vaše povolání a s jakými pracovními zkušenostmi jste vstoupil do zastupitelstva?
2 Jak dlouho žijete v naší obci a co tu máte rád?
3 Co se vám v naší obci nelíbí a jako zastupitel byste to rád změnil? 
4 Podařilo se vám už něco prosadit a je něco, co vás ve vaší nové funkci překvapilo? 

1
Posledních 10 let jsem jednatelem sta-
vební společnosti, která se zaměřuje na 

výstavbu komunikací. Zkušenost s komunální 
politikou jsem před zvolením neměl, věřím ale, 
že řízení obce je v mnohém velmi podobné říze-
ní firmy, a budu se tedy snažit přinášet do ve-
dení obce racionální pohled. Se svojí ženou 
jsem tři roky provozoval restauraci Kulturní 
dům, vím tedy, s jakými nelehkými situacemi se 
musí místní lidé vypořádat.

2
V obci žiji od narození. Před 10 lety jsem 
se pouze přestěhoval z „Malé“ Dobré na 

„Velkou“ Dobrou. Mám rád tuto vesnici nejen 
proto, že jsem tu prožil krásné dětství, ale pře-
devším pro lidi, kteří tady žijí a jsou družní. My-
slím, že je třeba udržovat vesnici kulturně, spo-
lečensky i sportovně aktivní, a budu tuto snahu 
jako zastupitel podporovat.

3
V současnosti mě nejvíce trápí stav našeho 
rybníka a náměstí. Finančně jsme jako 

obec schopni dát tyto lokace do reprezentativ-
ního stavu, a budu tedy na těchto projektech 
spolupracovat. Byl jsem pověřen správou budov 
a sportu a z toho vychází i moje priority. 

4
Během tohoto půl roku jsem se seznamo-
val s chodem obce z pohledu jejího vede-

ní. Byl jsem pro snížení stočného a svozu odpa-
dů, otevření dvora s tříděným odpadem 
i v pondělí a nyní pro zavedení kartiček do to-
hoto dvora, neboť nám do něj vozili odpad 
i lidé z okolních obcí. x

1
Jsem celoživotní muzikant, ale dělal jsem 
už leccos, byl jsem dvakrát poslancem, 

náměstkem ministra kultury, řídil projekt Praha 
Evropské město kultury roku 2000, moderoval 
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nální politice jsem nováčkem, to se pořád učím.

2
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spojuje to výhody blízkosti Prahy zároveň 

s přírodou a klidem venkova.

3
Rozhodně mi jde o čistotu, upravenost ve-
řejných prostranství, ale nejen těch veřej-

ných. V tomto ohledu, myslím, máme ještě co 
dohánět. A taky bych rád napomohl většímu 
zájmu lidí o dění v obci. Ale to je úkol na hodně 
dlouho.

4
Jsem moc rád, že se konečně snad po 
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run. x

MUDR. PETR PAUK MGR. MICHAL PROKOP ZDENĚK KROPÁČ

Posledních 10 let jsem jednatelem sta-
vební společnosti, která se zaměřuje na 
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O_Prozraďte něco o vznikající knize o naší 
obci, co v ní čtenáři najdou?
Kniha, která v současné době ještě nemá defi-
nitivní název, se začíná „rodit“ z podnětu pana 
starosty, podporovaného zastupiteli obce. Za-
čátkem roku jsem byl osloven k jejímu zpraco-
vání s tím, že se nemá jednat o klasickou mo-
nografii, ale o publikaci, která by zajímavým 
podáním jak doberským rodákům, dlouhodo-
bě zde žijícím usedlíkům, tak i nově příchozím 
ukázala zdejší zajímavosti, připomněla zapo-
menuté události, jež se v bývalých obcích Vel-
ká a Malá Dobrá odehrávaly. Chci se především 
zaměřit na to, čím se vaše obec může „pyšnit“, 
čím se svým způsobem i liší od svých sousedů. 
K obsahu prozatím jen uvedu, že kapitoly by 
se mimo jiné měly týkat doberské minulosti, 
historických událostí, spolkového života, ale 

i nemovitých památek a poslední kapitola by 
měla ukázat, jakou obcí Velká Dobrá je dnes, 
tedy v roce 2015.

O_Kde čerpáte informace pro zpracování lát-
ky?
Asi nikoho z Doberských nepřekvapí, že se opí-
rám o jedinečné „písmácké“ dílo doberského 
rodáka pana Miroslava Chaloupky. Dále vychá-
zím z regionálně zaměřené literatury – autorů 
Augusta Sedláčka, unhošťského Františka Meli-
chara, kritizovaného historika Rudolfa Kollera 
a dalších. Velkou pokladnicí pro bádání takto 
stanoveného cíle jsou fondy kladenského stát-
ního okresního archivu a nemohu zapomenout 
na dohodnutou pomoc přímo s obcí Velká Dob-
rá. Snad by se mohli ozvat i místní občané se 
zapůjčením zajímavých fotografií, zaznamená-

Do konce tohoto roku spatří světlo světa nová publikace o naší obci. V těchto dnech právě vzniká 
v režii spisovatele a historika Miroslava Oliveriuse, který v rozhovoru nastínil její obsah. K dispozici 
by měla být na obecním úřadě před Vánocemi.

ním svých vzpomínek? Nedávno si i Velká Dobrá 
dost originálně připomněla květen roku 1945, 
a právě na konec války nebo na dobu okupace 
v podmínkách vaší obce si řada občanů ještě 
živě dokáže vzpomenout.    

O_Proč jste si vybral právě Velkou Dobrou?
O vaší obci nepíši poprvé. S odcházejícím ro-
kem 1999 z našeho letopočtu odešla číslice 
„devatenáct“. Proto jsme symbolicky s un-
hošťským kronikářem Miroslavem Sanytrákem 
v roce 1999 zpracovali a vydali publikaci „De-
vatenáct zastavení na Unhošťsku“, ve které je 
jedno „zastavení“ věnováno Velké Dobré, kon-
krétně unikátním mohylám V Hoře. A potom 
přišel fotbalově zajímavý rok 2009! Ten dodnes 
spojuji s doberskou kopanou; tandem Kalous-
-Dufek mě nominoval ne do sestavy mužstva 
vaší Čechie, ale na post zpracovatele její (teh-
dy devadesátileté) historie. Rád vzpomínám 
na spolupráci jak s touto dvojkou fotbalových 
nadšenců, tak i s dalšími příznivci vaší kopa-
né. Publikace „Modrobílá láska Čechie“ se tě-
šila zasloužené pozornosti i zájmu. Od té doby, 
ač jsem vyznavačem jiné fotbalové víry, se čas 
od času přijedu na mistrák Čechie podívat. 
A abych nezapomněl - z podnětu tehdejších 
zastupitelů Zdeňka Zahrádky a Mgr. Vladimí-
ra Dufka jsem již někdy v roce 2008 zpracoval 
návrhy znaku a vlajky pro vaši obec, které jí 
byly uděleny předsedou Poslanecké sněmovny. 
Myslím si, že jsou zdařilé, že se k Velké Dobré 
hodí a že se s nimi i doberští občané sžili. Snad 
proto vše jsem neměl důvod oslovení ze strany 
pana starosty Noska odmítnout!

O_Jaký jinak máte k naší obci vztah?
Určitě „velký“ a určitě „dobrý“! Velký v tom, že 
jsem měl ve vaší obci možnost potkat zajíma-
vě „velké“ lidi. Nechci pochlebovat, ale kdyby 
kladenský fotbal měl takového „prezidenta“, 
jako má vaše Čechie, tak už je dávno zpět ale-
spoň ve druhé lize. Nebo mi ukažte nějakou 
druhou obec, která má nebo měla svého Mi-
roslava Chaloupku, skromného učitele. Ten 
v důchodu při zdokumentování podoby obce 
i jejího okolí uměl mistrně vládnout jak psa-
cím perem, tak především malířským náčiním. 
Co on všechno dokázal vytvořit, zaznamenat! 
Měl bych vyzdvihnout i hokejovou „starodo-
berskou“ rodinu Kaberlů či nadšeného sběra-
tele vojenské techniky pana Zahrádku s jeho 
tankem T-34, ale i další občany, kteří mi musí 
prominout, že je teď nejmenuji. A že můj vztah 
je i „dobrý“? Než si moje švermovská babička 
vzala za manžela mého dědečka, tak i ona byla 
Dobrá (s velkým D)! x

ZDENĚK KROPÁČ

Mgr. Miroslav Oliverius 

(nar. 1953) je autorem více než deseti publikací se zaměřením na okres Kladno, převážně na 
Unhošťsko, almanachů k výročím fotbalových klubů, editorem publikací, vlastivědných sborníků 
atd. Původem je Švermovák, ale téměř čtyři desetiletí žije v Malých Kyšicích, kde se podílí na 
vydávání obecních novin a dlouhodobě zde zastává funkci kronikáře obce.    
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Mgr. Miroslav Oliverius 

(nar. 1953) je autorem více než deseti publikací se zaměřením na okres Kladno, převážně na 

Pozn.: Uvedená ukázka je pouze rozpracovaným materiálem, výsledná podoba stánky se ještě může lišit.



Celý rok jsme putovali Vesmírem a naše výsledky 
v tomto roce byly opravdu „hvězdné“. V okres-
ním kole „Dopravní soutěže mladých cyklistů“ 
získali naši žáci 1. místo a postoupili do kraj-
ského kola v Kolíně. Ve vědomostní soutěži EU-
ROREBUS postoupili naši žáci z krajského kola 
do celostátního klání, v němž obsadili pěkné  
11. místo. Také v krajském kole cyklistických zá-
vodů jsme obsadili krásné 4. místo a ve sběru 
starého papíru naše škola vyhrála 3. místo, a zís-
kala tak finanční odměnu 5 000 Kč. 

Žáci 4. a 5. ročníku odpovídali celý rok na otáz-
ky v Učitelských novinách v soutěži „Kde je to, 
co je to?“ – dvakrát byli vylosováni a získali věc-
né ceny. Za celoroční snažení pak byli odměněni 
hlavní výhrou v této soutěži – třídenním výletem 
do Šiklova mlýna.

Naši prvňáčci byli úspěšně pasováni na čtenáře 
a příští rok přivítají už jako druháci 10 nových 
prvňáčků, kteří se během školního roku sezna-
movali s novým prostředím na kroužku „Před-
školáček“. Na školní zahradě také máme „Hmyzí 
hotel“ a čekáme na jeho nové obyvatele.

Projekty, kterých se účastníme
Škola je v současné době zapojena do několika 
projektů. Kooperativní model rozvoje ICT doved-
ností učitelů OPVK - prostřednictvím projektu 
získala škola čtyři dotyková zařízení, cloud a ško-
lení pro pedagogické pracovníky.

Vzdělávání a podpora ZŠ v oblasti zdravého 
životního stylu a dopravní výchovy - projekt 
NIDV k výzvě číslo 53 OP VK. Účelem projektu 
je aktualizace a zpracování oblastí a postupů 
výuky výchovy ke zdraví a dopravní výchovy 
formou zážitkových lekcí v tématech zdravého 
životního stylu, bezpečnosti a ohleduplného 
chování v oblasti silničního provozu pro žáky 
a učitele základních škol ve Středočeském kraji.

Dalším projektem je projekt primární preven-
ce pod záštitou Centra pro rodinu VEGA Kladno. 
V květnu jsme podávali projekt v rámci OPVK 
„S angličtinou do Evropy“ – zavedení čtenář-
ských dílen, nákup knih, jazykové kurzy pro 
učitele a jazykové kurzy pro žáky v zahraničí 
(projekt je v současné době zaregistrován).

Celý rok jsme spolupracovali se Střediskem vol-
ného času Labyrint v Kladně – kroužek sportovní, 
výtvarný a výukové programy. Žáci mohli navště-
vovat kroužek deskových her, kin-ballu, vaření, 
flétny a angličtiny.

V květnu jsme strávili deset krásných dní na 
škole v přírodě v prostředí Českého ráje. Závěrem 
bych chtěla poděkovat všem pracovníkům školy 
za jejich práci, rodičům, kteří nám pomáhali, ať 
již se sběrem starého papíru a PET víček, nebo 
při stavbě „Hmyzího hotelu“, budek a krmítek 
a při akcích školy, ale hlavně bych chtěla po-
děkovat žákům za jejich celoroční snažení, bez 
kterého bychom nedosáhli všech výše jmenova-
ných úspěchů. Žákům 5. ročníku pak přeji hod-
ně úspěchů při přechodu na 2. stupeň.

Všem dětem přejeme krásné a veselé letní 
prázdniny! x
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ZÁKLADNÍ ŠKOLA SE RADOVALA 
Z MNOHA ÚSPĚCHŮ

WEB ŠKOLY:
WWW.ZSVELDO.ESTRANKY.CZ

ZŠ VELKÁ DOBRÁ 
PŘIJME OD 24. 8. 2015 
PEDAGOGA PRO 
1. STUPEŇ ZÁKLADNÍ 
ŠKOLY
 
Požadujeme odbornost, vztah 
k dětem, důslednost, tvořivost, 
autoritu, profesionální přístup, 
znalost AJ výhodou. Nabízíme práci 
na plný úvazek v malém kolektivu 
vesnické, malotřídní školy s dobrým 
zázemím. Své CV zasílejte na e-mail: 
BeckovaZ@seznam.cz, případné 
dotazy na tel. 605 853 897.

Do školních lavic v letošním roce usedlo 42 žáků, z toho 6 prvňáčků. 
Přivítala je nově zrekonstruovaná tělocvična a sociální zařízení, které se díky zřizovateli 

podařilo opravit v období letních prázdnin. 
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Kreativní práce školáky baví



V mateřské škole probíhaly kroužky keramiky, 
angličtiny či plavecký kurz v Tuchlovicích. Před-
školní děti docházely do ZŠ na kroužek „Před-
školáčka“.

Na obecním úřadě jsme dvakrát v průběhu roku 
přivítali nové občánky. Děti z naší školky mimin-
kům zazpívaly a zarecitovaly.

Novinkou v tomto roce byl sběr papíru, do kte-
rého se zapojily děti společně se svými rodiči. 
Výtěžek ze sběru byl použit na vstupenky na di-
vadelní představení.

Naše akce baví děti i jejich rodiče
Akce pro rodiče jsou příjemnou součástí života 
v naší MŠ. Na podzim jsme v lese uspali broučky 
a na jaře jsme byli broučky zase probouzet. V lese 
na nás vždy čekali dva huňatí medvědi. Rodi-
če se hojně zúčastnili také vánočního posezení 
u stromečku. V závěru roku se rodiče zúčastnili 
slavnostního rozloučení s předškoláky.

V ZŠ jsme v říjnu navštívili kouzelnické předsta-
vení a před Vánocemi generálku vánoční besídky. 
Poté děti ze školní družiny navštívily naši školku 
s vánočními koledami.

Nedílnou součástí života v MŠ jsou návštěvy 
divadel (Hračka, Úsměv, Dokola, Duhové), foto-
grafování dětí, dětské workshopy, besedy (s ha-
siči, s chovatelem hadů) či karneval… V květnu 
se uskutečnil výlet do Lidic a v červnu celodenní 
výlet do Pohádkové země v Pičíně.

V létě bude mateřská škola zateplena a děti 
i učitelky se budou těšit na nový školní rok s no-
vou fasádou, která naši školku zkrášlí. x
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UPLYNULÝ ROK V NAŠÍ 
MATEŘSKÉ ŠKOLE

WEB ŠKOLKY:
WWW.MSVELKADOBRA.CZ

V lese jsme potkali i medvědaDěti z MŠ vítaly nové občánky

Školní rok 2014/2015 jsme zahájili 1. září ve dvou třídách se 48 zapsanými dětmi. S dětmi
pracovaly čtyři kvalifikované učitelky podle ŠVP „Rok v MŠ“. Tento ŠVP je zaměřen na rozvíjení 
kladných vztahů mezi dětmi, na rozvoj samostatnosti u dětí a na seznamování dětí s přírodou.

Posezení u vánočního stromečku
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Jarní probouzení broučků v lese
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„A“ mužstvo bralo konečné 4. místo
Přípravu na jarní část soutěže jsme začali zimním 
turnajem na Aritmě Praha, který byl velmi dobře 
obsazen. Na turnaji jsme odehráli 7 zápasů, aniž 
jsme poznali porážku, skončili jsme na koneč-
ném 5. místě. V průběhu turnaje jsme zkouše-
li několik nových hráčů, z nichž se nakonec do 
kádru „A“ mužstva zařadili D. Hovorka z Tuřan,  
V. Kuboušek ze Slovanu Kladno a O. Holub 
z Brandýska. Všichni noví hráči se díky svým vý-
konům zařadili do základní sestavy. Do jarní čás-
ti soutěže jsme nastupovali s cílem stabilizovat 
kádr a zachovat pro Velkou Dobrou I.B třídu. Díky 
dobrému přístupu téměř všech hráčů se nám cíle 
podařilo splnit a po dobrých výkonech, kdy jsme 
za celé jaro prohráli jen dvakrát, jsme obsadili 
konečné čtvrté místo v soutěži. Velkou zásluhu 
na tomto výsledku má rovněž vedení fotbalového 
klubu v čele s předsedou Vladimírem Dufkem.

„B“ tým hrál jako na houpačce
Jarní část soutěže jsme zahájili plni optimis-
mu. „A“ mužstvo bylo posíleno o tři hráče, a tak 
jsme mohli nastupovat kompletní. Jenže kvů-

li nezájmu o tréninky hráčům chyběla kondice, 
disciplína a také výsledky. Ty se pohybovaly jako 
na houpačce. Když se podařilo posílit naše muž-
stvo několika hráči z „áčka“, neprohrávali jsme. 
Nebylo-li mužstvo doplněno, kvalita byla nízká 
a tomu odpovídaly i výsledky. Střed tabulky je asi 
realita, ale já spokojený rozhodně nejsem. (Lu-
děk Novotný, trenér)

Přípravka sbírá první vítězství
Máme za sebou další velmi úspěšnou polovinu 
roku. V uplynulém období jsme pro zkvalitnění 

tréninkových možností navázali spolupráci s SK 
Družec, kde u mládeže působí někdejší vynikají-
cí brankář FC Čechie Velká Dobrá Václav Hes. Obě 
přípravky tak trénují ve větším počtu a hlavně 
s výkonnostně sobě rovnými, což umožňuje rych-
lejší rozvoj jejich talentu a dovedností. Do příští 
sezóny bychom chtěli tuto spolupráci posunout 
na vyšší organizační úroveň, případně rozšířit 
mládežnický fotbal o družstvo mladších žáků 
(roč. 2003, 2004), kterých je ale zatím málo.

Tréninky mladší a starší přípravky probíha-
jí každé úterý na hřišti Velká Dobrá a čtvrtek ve 
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A tým - horní řada zleva: V. Dufek (předseda), M. Jícha, L. Madaj (masér), T. Andruchovič, Š. Honetschläger, V. Dufek, M. Bílek, M. Škvain (vedoucí), J. Jungr, 
dolní řada zleva: V. Kuboušek, D. Hrubý, P. Slánský, L. Nosek, R. Volman, J. Váňa

V souboji Lukáš Nosek, 
v pozadí Šimon Honetschläger

Vladimír Dufek v akci, 
vlevo v pozadí Martin Bílek
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Družci, vždy od 16:30 hodin. Byť výsledky ne-
jsou u této kategorie důležité, starší přípravka už 
rozdává radost a většinu svých zápasů vyhrává. 
Hlavně jsou vidět markantní pokroky velmi pilně 
trénujících hráčů. Mladší přípravka sice zatím tak 
často nevítězí, ale nadšení pro fotbal jí rozhod-
ně nechybí! Poděkování zde patří už zmíněnému 
Václavu Hesovi a Šárce Váňové. (Václav Machek, 
trenér přípravky)

Jsou tady letní prázdniny a s nimi i odpoči-
nek, který se týká i malých fotbalistů. Poslední 
akcí malých bylo fotbalové soustředění v termínu 
18. - 21. června v rekreačním středisku Varvařov. 
Malí fotbalisté absolvovali dvoufázové tréninky, 
dále pro ně byly připraveny různé soutěže a další 
aktivity. Krásné prázdniny a sportu zdar! (Martina 
Přibylová, vedoucí přípravky)

Naše sportoviště a jejich stav
Je to neuvěřitelné, ale sportovní  areál je v pro-
vozu už 12 let, a tak se začíná projevovat stár-
nutí materiálu a množí se potřebné opravy. 
Jednou z těch vážnějších bylo ulomení pantů 
u vchodových dveří do haly - oprava bude rea- 
lizována během prázdnin. Provoz haly naštěstí 
nebylo potřeba přerušit. Vedení FC Čechie spolu 
se zástupcem obecního úřadu provedli zhod-
nocení stavu sportovišť a sepsali nutné opravy. 
Ty budou podle stupně důležitosti a finančních 
možností postupně prováděny v následujících 
třech letech.

Old Boys - „Staří páni“ 
opět zvítězili

V pátek 8. května po oslavách 
výročí konce druhé světové války 
sehrál fotbalový tým Čechie Old 
Boys další z řady přátelských 
utkání, tentokrát s hráči bývalých 
kováren. Logistická chyba na 
straně soupeře způsobila, že jsme 
mu museli půjčit své dva borce, 
aby se zápas vůbec mohl odehrát. 
Hosté nevyužili spousty šancí, 
a tak šli hned v úvodu do vedení 
naši modrobílí. O hattrick se 
postaral J. Hašek, čtvrtý gól přidal 
hlavou V. Dufek st. Konečný výsle-
dek Čechie Velká Dobrá: HC Kladno 
1988 byl 4:1.  

Pozvánka na červenec
Naše mužstvo se 25. července opět 
zúčastní velmi dobře obsazeného vete-  
ránského Memoriálu Zdeňka Kováře 
ve Vroutku u Blšan. FC Čechie byla 
v minulých letech v ligové konkurenci 
velmi úspěšná - jednou brala 1. místo, 
jednou 2. místo. Autobus bude pro 
příznivce zajištěn, sledujte proto 
vývěsku klubu.

Narodil se v Kladně, kde s rodi-
či bydlel do svých šesti let, pak 
se přestěhovali do Velké Dob-
ré, odkud pochází jeho mat-
ka (roz. Malcová). Jirka začal 
s tréninkem taekwonda v roce  
2007. Od samého začátku ho 
tento sport nesmírně bavil, 
a tak první zkoušky na tech-
nický stupeň absolvoval hned 
na jaře 2008. Další zkoušky 
následovaly pravidelně a vše 
vyvrcholilo úspěšným složením 
zkoušky na I. dan (černý pásek) 
v prosinci 2013. Kvalitu jeho 
výkonu dokumentuje ocenění 
od předsedy zkušební komise, 
korejského instruktora, vel-
mistra Hwang Ho-yonga (drži-
tele IX. danu).

Na konci roku 2009 Jiří vybo-
joval svoji první medaili. Výčet 
jeho medailí je do dnešního 

dne velmi pestrý. Mezi nejvýznamnější výsledky patří zisk titulu mistra ČR v roce 2012, který pro 
Jirku znamenal nominaci do juniorské reprezentace taekwonda ITF. Na mistrovství Evropy v roce 
2014 vybojoval 3. místo v technických sestavách juniorů I. dan a dvě druhá místa v týmových sou-
těžích. Na mistrovství světa v Tádžikistánu vybojoval 3. místo ve sportovním boji juniorů ve váhové 
kategorii do 63 kg. Jeho poslední velký úspěch je z ME 2015 v Itálii, kde se stal mistrem Evropy ve 
sportovním boji juniorů ve váhové kategorii do 69 kg. Gratulujeme!

Představujeme
Jiří Novák – mistr Evropy v taekwondu

Členové doberského moped klubu se ve dnech 5. – 7. června zúčastnili 2. ročníku spanilé jízdy na 
Seton u Berounky. V koloně šestnácti padesátek byly k vidění skutečné klenoty – perfektně zre-
konstruované stroje STADION S 11, STADION S 22, JAWETA, JAWA, MUSTANG 23, JAWA 20 a JAWA 21. 
Technický a bezpečnostní doprovod prováděli kamarádi na třech „dospělých“ motocyklech a sběr-
ný automobil. Ten po cestě tam musel využít jeden nešťastník, zpět byly vezeny čtyři unavené 
stroje. Součástí akce byl výjezd na Křivoklát a návštěva místního motocyklového muzea. (M. Pacák)

MOPED KLUB Velká Dobrá

V souboji Lukáš Nosek, 
v pozadí Šimon Honetschläger

Vladimír Dufek v akci, 
vlevo v pozadí Martin Bílek



12

Na multifunkčním hřišti se musí pravidelně 
provádět dosypání gumového granulátu. Obecní 
úřad zakoupil dvě tuny a členové FC Čechie bri-
gádně zapracovali materiál do podkladu hřiště. 
Staré branky, které už nevyhovovaly zpřísněným 
bezpečnostním normám, byly vyměněny.  

Hala i umělka jsou v zimním období v lukrativ-
ních hodinách stoprocentně využívány, na kur-
tech kromě individuálně se přihlašujících spor-
tovců funguje tréninkové centrum Michala Cipra 
a na dalším kurtu Kristýny Kotinové.

Zlepšení vybavení tělocvičny pro hráče stolní-
ho tenisu přinese plánovaný nákup přenosných 
mantinelů. Přeji vám u nás další příjemné spor-
tovní zážitky! (Miroslav Bubeník)

Příměstský tábor pro děti
Kristýna Kotinová pořádá „Příměstský tábor“ 
pro děti ve sportovním areálu Velká Dobrá 
v termínu 13. - 17. 7., denně 8-16 hodin. 
Více informací a přihlášky na tel.: 603 104 
663. 

Tenisová akademie Michal Cipro
Po vydařeném loňském kempu letos opět po-
řádáme letní tenisový kemp pro děti v termínu 
17. - 21. 8. 2015. Ten se uskuteční ve spor-
tovním areálu Velká Dobrá, zúčastnit se mohou 
děti od 4 let, začátečníci i pokročilí.

Od června probíhají ve sportovním areálu 
pohybové kondiční tréninky pro děti a kru-
hové tréninky pro muže i ženy. Tréninky jsou 
v pravidelných termínech. Více informací  na 
www.tamc.cz nebo na telefonním čísle 776 
250 085.

Tenisová škola Kateřiny Vlčkové
Už šestou sezónu je na tenisovém kurtu 
u sportovní haly ve Velké Dobré otevřena Te-
nisová škola Mgr. Kateřiny Vlčkové – trenérky  
1. třídy. Některé místní děti jsou mezi závodními 
hráči TK Lány v kategoriích minitenis (6-7 let), 
babytenis (8-9 let) a mladší žactvo (10-12 let). 
Trénujeme dvakrát týdně, a to ve středu 13-18 
hodin a v pátek 13-17 hodin pod vedením tre-

néra Jakuba Krause. V letní sezóně využíváme 
venkovní kurt a v zimě sportovní halu ve Velké 
Dobré. Letní tenisové kempy se konají na teni-
sových kurtech v Lánech.

Stolní tenis
Přibližně před čtyřmi lety přišlo pár bývalých 
fotbalistů FC Čechie Velká Dobrá, kteří už se ze 
zdravotních důvodů nemohli věnovat fotbalu 
ani rekreačně, s nápadem obnovit rekreačně 
stolní tenis na Velké Dobré. Výhodou tohoto 
sportu je, že jej mohou provozovat všechny vě-
kové kategorie, včetně těch již lehce zdravotně 
opotřebovaných. TJ Sokol Velká Dobrá zakou-
pila dva pingpongové stoly a mohlo se začít... 
Postupně přibývalo nadšenců pro tento sport, 
a tak byly pořízeny další dva pingpongové stoly 
a v současné době i nezbytné ohrádky na stolní 
tenis. Nadšenci pro tento sport se scházejí přes 
letní sezónu pravidelně každou středu v čase 
18 -20 hodin ve sportovní hale. (Více informa-
cí: Josef Kalous, tel. 603 146 448) x
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Cvičení s Jájou pokračuje v září
 
Pondělí  17:30 - 18:30   aerobik + posilování problémových partií
Úterý  18:00 - 19:00   pilates (začátečníci)
Úterý  19:00 - 20:00   pilates (pokročilí)
Středa  17:30 - 18:30   stepy + posilování

Plánované sportovně-relaxační víkendové akce:
7. - 9. 8. Plzeň, 4. - 6. 9. Živohošť

Více informací na www.inmarket.cz/cvicenisjajou nebo na tel. 608 640 770 (Jája Seidlová)

Děti z přípravky FC Čechie Velká Dobrá se z každého vstřeleného gólu umějí radovat



Ještě na konci loňského roku, 21. prosince, pro-
běhlo na tvrzi Velká Dobrá předání Betlémského 
světla, 31. prosince pak setkání občanů Velké 
Dobré a Družce u rozhledny na Veselově. Toto se-
tkání bylo velmi podařené, a proto jej budeme 
pořádat pravidelně. Před Vánocemi nechyběla 
ani tradiční Mikulášská pro děti.

V únoru proběhly dvě kulturní akce, a to ve 
spolupráci s Českým rozhlasem Region promítání 
filmu Tři bratři a náš obecní ples. Na plese jsme 
mohli mimo jiné sledovat profesionální předtan-
čení tanečníků ze skupiny Admira. Pro děti byla 
zorganizována maškarní zábava.

Tradičně 30. dubna jsme se sešli pod fotbalo-
vým hřištěm, kde byla postavena hranice a ná-
sledně upálena čarodějnice. Sešlo se tu mnoho 
Doberáků se svými dětmi a všichni si mohli opéct 
buřty. 

Na začátku května (znovu po třech letech) zor-
ganizoval Krajský úřad Středočeského kraje na 
místním letišti tzv. „Pivní slavnosti“. 

Významnou akci jsme uspořádali 8. května, 
v den 70. výročí konce druhé světové války. Na 
náměstí Komenského se objevil dokonce tank! 
(více informací na straně 5)

Na konci května jsme neopomenuli ani osla-
vy Mezinárodního dne dětí. Letošní Dětský den 
se konal 29. května na dětském hřišti pod Kul-
turním domem. Pro děti byl připraven zábavný 
program včetně nafukovacího skákacího hradu, 
tanečků, střílení na terč z pušky na paintball 
a dalších soutěží, opékání buřtů nebo rytířských 
půtek v podání šermířské skupiny Arlet. Bohu-
žel nám nepřálo počasí a Dětský den musel být 
předčasně ukončen.  

Ve spolupráci s obcí Družec se 7. června v pro-
storách kostela Nanebevzetí panny Marie usku-
tečnil další, v pořadí již čtvrtý koncert vážné 
hudby, který navštívila řada Doberáků. Hlav-
ní účinkující byla, tak jako tradičně, paní Jana 
Ryklová (soprán). Její interpretace árie Dvořákovy 
Rusalky nás jako vždy nadchla.

Během uplynulého půlroku jsme na obecním 
úřadě při Vítání občánků přivítali do naší obce 
pět dětí, z toho čtyři chlapce a jednu holčičku. x

13

Tradiční pálení čarodějnic
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OBEC VELKÁ DOBRÁ ŽIJE KULTURNĚ
Od posledního vydání obecního magazínu a informačního letáku se uskutečnilo mnoho kulturních 
a společenských akcí. Pojďme se za nimi poohlédnout.

Poděkování sponzorům 18. obecního plesu 

Velice děkujeme všem sponzorům obecního plesu: RYOR, a. s. – Kyšice, MONTYSERVIS  LÁNY, Gabriela Renna – italská móda, Studio VISAGE – Klad-
no, Koloniál U KAFKŮ – Velká Dobrá, REKLAMA Šulekovi – Kamenné Žehrovice, Zahradnictví U BODLÁKŮ, JEDNOTA Kladno – provozovna Velká Dobrá, 
Cukrárna ŇAM ŇAM, Josef Aulický – řeznictví, Autoechoservis – Aleš Svoboda, Restaurace Lesovna – Petr Vostarek, DOBRÁ ZAHRADA, s. r. o., DOBRÁ 
ZAHRADA, s. r. o. - VINOTÉKA, PROCARS, s. r. o., Mgr. Michal Prokop, Petr Čermák – zemědělství, NATUR ŠPERKY – p. Špalek, COMPUS – Jiří Kunz, 
Monika Hájková, H.C.M., s. r. o., DYKA, s. r. o., ČESKÁ SPOŘITELNA, a. s., MUDr. Petr Pauk, VEDOX, s. r. o. – provozovatel KD Velká Dobrá, Vladimír 
Rakouš – zemědělství, Jatky a výroba uzenin Jiří Javůrek.

Koncert ve Družci Dětský den

Vítání občánků
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Okénko spolku doberských zahrádkářů

V závěru roku jsem se zúčastnili vánoční výsta-
vy společně se spolkem pro obnovu hradu Jen-
čov v sýpce statku bratrů Rakoušových. Sou-
částí výstavy bylo předání betlémského světla 
všem, kteří si pro něj přišli. Vánoční dekorace 
vystavovala Hana Vojíková, ruční práce Vlasta 
Eberlová a papírové dekorace Marie Šťastná. 
Výstavu doplnily různé betlémy a dokumenty 
o znovuvzkříšení hradu Jenčov. 

Taneční kroužek zahrádkářek
Letošní rok začal taneční kroužek našich za-
hrádkářek vystoupením v sousední obci Dru-
žec, kam nás pozvala Generace bez hranic, 
z. ú., spolu se základní školou. Bylo to moc 
milé setkání seniorů s dětmi. Děti se před-
stavily s tanečním vystoupením a loutkovou 

pohádkou a také připravily malé pohoštění 
pro rodiče i prarodiče. Úvodem nás paní ře-
ditelka seznámila s organizací a chodem zá-
kladní školy. Náš country tanec se také moc 
líbil a dostaly jsme nabídku vystupovat pro 
seniory v Praze.

V březnu jsme uspořádali naši 3. zahrádkář-
skou taneční zábavu. Jako překvapení členky 
spolku secvičily nové taneční vystoupení uklí-
zeček, zakončené v rytmu Macareny. K tanci 
a poslechu hrála již tradičně kapela Happy 
Band se zpěvačkou Ilonou Slezákovou. Již ně-
kolik týdnů před zábavou jsme měli většinu 
stolů obsazených. Přijely nás podpořit i se- 
niorky ze Senomat. Většina účastníků byla 
nadšená a zábava se jim líbila.  

V dubnu jsme se sešli na výroční schůzi na-
šeho spolku v restauraci Lesovna. Tradiční 
program: zpráva o činnosti, pokladní zpráva, 
revizní zpráva, plán práce na letošní rok a lo-
sování drobných pozorností. Přijali jsme také 
několik nových členek. Velice si vážíme toho, 
že naši schůzi přišel pozdravit pan starosta 
Zdeněk Nosek. 

V květnu jsme zamířili na polodenní výlet do 
Petrova zahradnictví v Mělníku, které je známé 
hlavně pěstováním fuksií a muškátů. Všichni 
účastníci si nakoupili květiny i sazenice rajčat 
či bylinek. Na malé občerstvení jsme se zasta-
vili v motorestu ve Vítově. Počasí bylo téměř 

letní a výlet se moc vydařil i díky bezvadné 
jízdě pana Svobody. 

S tanečkem uklízeček jsme navštívily se-
niorské posezení s písničkou v Senomatech. 
Předsedkyně seniorklubu, paní Dongresová, 
napsala moc hezký článek do rakovnického 
Raportu, kde nám poděkovala za vystoupení. 
Článek máme založený v albu spolku.

Plány pro letošní rok
Na letošní rok připravujeme celodenní výlet 
na zámek Zákupy a v okolí České Lípy si pro-
hlédneme i nějaké zahrádkářské zajímavosti. 
V srpnu pojedeme do Čimelic na velkou za-
hradnickou výstavu, v září opět tradičně na 
výstavu do Litoměřic. Do Divadla U Hasičů  
bychom měli jet na natáčení pořadu Aleše Ci-
bulky Sejdeme se na Cibulce také v září. Před 
Vánocemi se sejdeme s panem Horákem při 
posezení a zajímavém povídání o historii kap-
ličky a jiných místech ve Velké Dobré. Současně 
obdarujeme jubilanty. 

Závěrem bych chtěla poděkovat všem členům 
výboru za pomoc při organizování akcí spolku, 
členkám tanečního kroužku, panu starostovi 
i členům obecního zastupitelstva. Náš dík pa-
tří i pracovnicím obecního úřadu za pomoc při 
zajišťování zájezdů. Všem zahrádkářům přeji 
hodně sluníčka, dostatek vláhy a ať se daří 
nejen na zahrádkách! x

(autor: předsedkyně spolku M. Doskočilová)

V posledním čísle doberského magazínu jsem podrobně popsala činnost našeho spolku doberských 
zahrádkářů  v minulém roce, a tak se zmíním jen o konci roku 2014 a našich akcích od počátku 
roku 2015.  

Výroční schůze spolku
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Návrhy na změny Územního plánu obce 
Velká Dobrá č. 3 je možno zasílat na OÚ 
do 31. 12. 2011.

Informace 
obecního úřadu
Popelnice - cena známek pro rok 2015
známka červená (týdenní) 2 100 Kč
známka žlutá (každý sudý týden) 1 300 Kč
známka zelená (zima týdenní, léto 14denní) 1 700 Kč
známka jednorázová 80 Kč
240 l      2x červená známka  4 200 Kč

Otevírací doba ve dvoře za OÚ 
pro ukládání separovaného odpadu v roce 2015
zimní čas:  středa 8.00 – 10.00 a 14.00 – 16.00

sobota 8.00 – 12.00 
letní čas: pondělí 15.00 – 17.00

středa 8.00 – 10.00 a 15.00 – 17.00 
sobota 8.00 – 12.00 

Sběr nebezpečného odpadu 
se uskuteční za obecním úřadem dne 31. října 2015 (sobota) 
9.00 – 12.00 hodin

Stočné pro rok 2015 
můžete zaplatit v hotovosti na obecním úřadě, a to vždy:
pondělí a středa 8:00 – 12:00 a 13:00 – 17:00 hodin
nebo převodem na účet: č. ú. 388070389/0800 zřízený u ČS a. s. Kladno + 
váš variabilní symbol, který máte uvedený ve smlouvě
Kdo nezaplatil celou částku stočného najednou – připomínáme, že druhá 
splátka má být uhrazena do 31. 7. 2015.
Výše stočného pro rok 2015 je: 1 300 Kč/osoba/rok

SMS InfoKanál - ZDARMA
Obecní úřad nabízí jednoduchý a pohodlný způsob získávání důležitých infor-
mací o dění v obci. Prostřednictvím SMS zasílá na zaregistrovaná čísla mobil-
ních telefonů informace v krizových situacích, o plánovaných odstávkách vody, 
vzniklých haváriích a stavu jejich řešení, o plánovaných přerušeních dodávek 
elektrické energie, popř. plynu, o uzavírkách místních komunikací, o termínech 
mimořádných svozů odpadu, termínech konání zasedání zastupitelstva obce, 
konání kulturních a společenských akcí, mimořádných změnách v provozní 
době OÚ apod. V současné době službu využívá už 215 odběratelů.

Zajistěte si tyto informace zasláním jedné registrační SMS, která je zpoplat-
něna dle tarifu vašeho operátora, nebo se zaregistrujte pomocí webového 
formuláře na www.infokanal.cz/cweb/reg/VDOBRA.Tento systém je pro vás 
zcela zdarma, veškeré náklady hradí obec. 

Jak se zaregistrovat pomocí SMS?
SMS ve tvaru: REGISTRUJ JMENO PRIJMENI DOBRA ULICE CISLOPOPISNE
odešlete na číslo SMS InfoKanálu:  312 691 320
Pokud by to pro vás bylo příliš složité, stačí zavolat na obecní úřad a sdělit své 
telefonní číslo, na které chcete SMS zprávy odesílat. Vše zařídíme za vás.

Úklid v obci
Obecní úřad Velká Dobrá žádá všechny pejskaře, aby uklízeli po svých psech. 
Udržujme, prosíme, v naší obci čistotu.

Dále žádáme občany o spolupráci – v případě nesvítících lamp v obci, prosí-
me, nahlaste, kde lampa nesvítí (u jakého č. p.)  na obecní úřad - telefonicky 
či mailem, abychom mohli sjednat nápravu. Velice děkujeme.

Velká Dobrá – magazín obecního úřadu . Ročník VI., vydání č. 1 
Vychází 9. 7. 2015 . Vydavatel: Obecní úřad Velká Dobrá, 
Karlovarská 15,  273 61 Velká Dobrá 
Telefon: 312 691 320, e-mail: info@velkadobra.cz, 
www.velkadobra.cz. 
Produkce a grafické zpracování: Corporate Publishing, s. r. o., 
www.copu.cz . Šéfredaktor: MgA. Petra Škeříková, 
e-mail: skerikova@copu.cz 
Foto: archiv OÚ Velká Dobrá . Registrace: MK ČR E19203 
Tisk: TNM Print . Samostatně neprodejné

Kontakty

Tiráž

Obecní úřad 
Adresa: Obec Velká Dobrá, Karlovarská 15, 273 61 Velká Dobrá
Úřední hodiny: pondělí a středa 8.00 – 12.00 a 13.00 – 17.00 hodin
Tel./fax: 312 691 320
Pavla Fairaizlová - e-mail: info@velkadobra.cz
Jana Svobodová - e-mail: ou.velkadobra@volny.cz        
Web obce: www.velkadobra.cz

Důležitá telefonní čísla
Havárie elektřiny: 840 850 860
Havárie plynu: 1239
Havárie vody: 840 121 121
Psí útulek Bouchalka: 312 250 508, 603 52 30 70

Základní škola
Adresa: Základní škola Velká Dobrá, náměstí Komenského 17, 
273 61 Velká Dobrá  
Telefon: 312 691 325, e-mail: BeckovaZ@seznam.cz, 
internet: www.zsveldo.estranky.cz

Mateřská škola
Adresa: Mateřská škola Velká Dobrá, Školní 324, 
273 61 Velká Dobrá, telefon: 312 692 891,  
e-mail: msvelkadobra@seznam.cz, internet: www.msvelkadobra.cz

Česká pošta
Budova obecního úřadu
Telefon: 312 691 321

Otevírací doba: 
pondělí:  8:00 - 11:30, 13:00 - 15:00, 15:30 - 16:00 
úterý:  8:00 - 11:30, 13:00 - 15:00, 15:30 - 16:00 
středa:  8:00 - 11:30, 14:00 - 15:00, 15:30 - 17:00   
čtvrtek:  8:00 - 11:30, 13:00 - 15:00, 15:30 - 16:00   
pátek:  8:00 - 11:30, 13:00 - 15:00, 15:30 - 16:00  

Lékař
Praktický dětský lékař:
MUDr. Zuzana Kindlová, budova obecního úřadu
Telefon: 723 046 221
Ordinační hodiny:
pondělí: 12.30 - 13.30, úterý: 8.00 - 9.00 (nemocní), 
9.00 - 10.00 (poradna), čtvrtek: 11.30 - 12.30

Praktický lékař - internista:
MUDr. Jiří Roth, budova obecního úřadu 
Telefon: 312 691 810 
Ordinační hodiny: 
pondělí: 12.30 - 15.00, středa: 7.30 - 9.00 (dia poradna), 
9.00 - 11.30, pátek: 13.00 - 15.00  
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